
Protokół z posiedzenia Miejskiej Rady Seniorów

16 września 2020 r.

Obecni:

l.Anna Schulz-przewodnicząca

2.Maria Biedzińska- sekretarz

3.Krystyna Zak-członek

4. Halina Mazur-członek

5. Maria Wojtysiak-członek

6.Danuta Wiąz- członek

7.Henryk Pieluszczak "członek

S.Marian Perzanowski-członek

Porządek posiedzenia:

l. Sprawozdanie pana Wiesława PJetruszaka z postępów/ które

zostały poczynione w sprawie organizacji cecyliady i koncertu

kolęd 2021r oraz jakie sprawy zostały przekazane do gazety

drezdeneckiej.

2. informacja związana z chodnikiem w Kleśnie i drogą rowerową

do Zagórza.

3. Zakończenie posiedzenia.

Zebranych członków powitała pani Anna Schulz poinformowała

zebranych/ że ponieważ pana Pietruszaka nie ma punkt l

zostanie omówiony na następnym posiedzeniu.

Następnie pani Anna Schulz przekazała/ że 12 sierpnia

2020r. wystosowała pismo do Urzędu marszałkowskiego i do



Burmistrza Gminy w Drezdenku w sprawie poszerzenia i

naprawienia chodnika w Kteśnie .Chodnik Jest bardzo wąski

nierówny i niebezpieczny ze względu na przejeżdżające tą

drogą tiry i inne duże pojazdy. Pismo zostało przyjęte 20

sierpnia 2020r. Rada Seniorów chciałaby/żeby przy

zagospodarowania terenu w formie parku przy intermache

postawiono tam duży betonowy stół na spotkania piknikowe/

posadzono dużo ozdobnych drzewek. By było to miejsce do

spotkań i odpoczynku.

Pan Pieluszczak zaproponował aby następna cecyliada odbyła

sięwTrzebiczu.

Pan Perzanowski poprosił /aby poinformowano go o zasługach

nieżyjącego Bolesława Witkowskiego. Stwierdził/że raczej

wniosek rady nie przejdzie głosowanie radnych gdyż należał on

do PZPR.

Henryk Pieluszczak chciałby/ aby rada seniorów poparła jego

projekt w sprawie postawienia ławek i stolika na boisku w

Trzebiczu i powstania koła rowerowego.

O następnym spotkaniu członkowie zostaną poinformowani

listownie.

Na tym zebranie zakończono.

Protokołowała Maria Biedzińska


